
Årsberetning for Sande Sportsklubb, Fotball 2023 

Sande 13/2 2024 

 

Fotballåret startet med et pang, når klubben 27 februar gjennomførte ekstraordinært årsmøte for å 
behandle etableringen av Sande Idrettspark. Resultatet ble overveldende, og klubben ville at 
prosjektgruppa skulle forsøke å realisere prosjektet. 

Året for Sande Idrettspark har vært fantastisk. Det startet med vedtak i klubben, godkjennelse i 
idrettsrådet og sponsorer som kom på plass. Prosjektgruppa har jobbet fantastisk godt og 
utløsningen kom 21 juni når kommunestyret i Holmestrand kommune ikke bare innvilget 2 MNOK i 
prosjektstøtte, men vedtok også forskuttering av spillemidler og mva. I tillegg garanterer kommunen 
for et lån opp til 4 MNOK som vi da kan låne i kommunalbanken til best mulige rente. Rett før denne 
beretningen ble skrevet kom beskjeden fra Fylkeskommunen at spillemidlene var godkjent som gjør 
at prosjektet er fult ut finansiert. 

Fotballgruppas organisasjon har i løpet av året strukturert seg og vokst. Det er blitt mange flere 
voksne som har engasjert seg. I tillegg til det bestående er det dukket opp flere grupper og frivillige. 
Cup gruppe, anleggsgruppe, husgruppe og nye medlemmer inn i styret og grupper. 

Fotballgruppa har 467 medlemmer. 93 kvinner og 374 menn. Vi har hatt 32 påmeldte lag. 21 i 
barnefotballen, 8 i ungdomsfotballen, 2 i barnefotballen samt et lag for tilrettelagt fotball som også 
er en egen gruppe i Sande Sportsklubb. Det har vært fire påmeldte lag i jentefotballen. 

Vi har avholdt 2 klubbdommerkurs og mange møter i dommergruppa og fairplay-gruppa. Det er blitt 
skrevet fairplay kontrakter med spillere og vi er blitt mye flinkere med vår fairplay oppfølging i kamp 

Det har dessverre vært noen hendelser på kamp som ikke er i vår ånd, men vi har håndtert det og 
kommet oss videre. Neste sesong er målsetningen ingen uønskede hendelser på kamp. 

Økonomisk har året godt bra og vi fikk et overskudd på 115 000,- 

Vi har totalt 70 frivillige voksne som gjør en fantastisk innsats for lag og klubb���� 

Styret har endret litt sammensetning i løpet av året, men består nå av følgende personer i følgende 
roller: 

 Arrangementsansvarlig:  Jeanette Østby 

 Anleggsansvarlig:   Kristoffer Høydal 

 Sekretær/politiattest ansvarlig:  Anne May Skahjem 

 Styremedlem/trenerutvikler  Linn Merethe Lunde 

 Materialforvalter/Fiksansvarlig:  Jonas Malmros 

 Kasserer:    Anita Galleberg ny /Karianne Tønder 

 Samfunnsansvarlig:   Tove Teien 

 Sportslig leder:    Ørjan Milhahn 

 Nestleder:    Christian Molt Rise 



 Leder:      Knut Anders Berg 

Det hersker full likestilling i fotballstyret������ 

Det har vært avholdt 12 styremøter i løpet av 2023. 

Gjennom året har det blitt avholdt 3 helt åpne strategimøter for å sette retning for fotballgruppa. I 
tillegg har arbeidet med kvalitetsklubb startet opp og prosess for kvalitetsklubb og strategi har 
smeltet sammen i ny prosess for kvalitetsklubb. Fotballgruppa har som målsetning å bli kvalitetsklubb 
i løpet av 2024. 

5 av styremedlemmene har deltatt på kretsens lederkurs del 1. Og to av styremedlemmene har 
meldts sin interesse for trinn 2 som er rettet mot det sportslige. Det har vært gjennomført 
grasrottrenerkurs med 6 trenere fra SSK 

Fotballen er igjen tilbake med «Vinn cupen» for andre år på råd. I 2023 ble det avholdt cup for treer, 
femmer og sjuer fotball. Gutter som jenter. Med 37 lag var det god stemning på banen denne dagen 

Alle skal med: ca. 20 barn i ordningen. Delt ut mye utstyr og 9 barn med på fotballcup 

 

Knut Anders Berg 

Leder, fotballstyret 


